



St Leonard's College

Penginapan Keluarga untuk Pelajar Antarabangsa

Setiap keluarga penginapan dipilih dengan teliti, disokong sepenuhnya dan dipantau dengan rapi oleh Kolej.

Di St Leonard's College, semua pelajar antarabangsa – tidak kira umur – diwajibkan tinggal di penginapan keluarga yang diluluskan oleh Kolej. Pelajar yang tidak tinggal dengan ahli keluarga atau waris yang diluluskan akan dipadankan dengan penginapan keluarga dalam rangkaian keluarga penginapan Kolej, yang merangkumi alumni, kakitangan, mantan ibu bapa dan keluarga pelajar semasa.

Kami yakin gabungan antara pendidikan pastoral kami yang cemerlang, tawaran ko-kurikulum yang luas, program akademik yang padat dan kelebihan hubungan keluarga penginapan akan mendorong pelajar antarabangsa di St Leonard's College untuk mencapai kecemerlangan peribadi, bukan sahaja dalam bidang akademik tetapi juga sosial, emosi, fizikal dan rohani.

Ibu bapa penginapan keluarga kami bertekad untuk menyediakan tempat tinggal yang selamat, terhubung, penyayang dan menyokong 'seperti rumah sendiri', dan akan melayan setiap pelajar seperti keluarga mereka juga. Pelajar disediakan bilik sendiri yang selesa dengan ruang belajar yang sesuai, akses internet, sarapan, makan tengah hari, makan malam, dan kudapan. Ibu bapa penginapan juga menyokong pelajar dengan menghadiri majlis dan acara sekolah, melibatkan mereka dalam kehidupan keluarga dan melayani mereka dengan hormat.

Sama pentingnya, pelajar antarabangsa kami juga perlu berusaha hidup bersama mereka seperti keluarga mereka sendiri. Selain mematuhi peraturan dan kewajipan keluarga, pelajar digalakkan agar membincangkan isu yang dihadapi, dan bergaul dengan keluarga penginapan sama seperti keluarga sendiri. Lebih tinggi penglibatan mereka, lebih tinggi keselesaan dan kemesraan yang mereka rasakan; kemesraan yang kami yakin akan kekal sepanjang hayat.

Untuk perincian lanjut tentang Program Penginapan Keluarga Kolej dan yuran yang berkaitan, sila lihat brosur *Yuran dan Bayaran Pelajar Antarabangsa* kami.

International Homestay - MAL